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حاج قاسم |  برنامهریزی کردند پیشرفت به سمت ظهور زمینگیر شوداین گرانیها، فقر و بیکاری، طبیعی نیست.

.نه دست در دست کِری که در دست امامزمان گذاشت

مهدی طائب، فرمانده قرارگاه عمار؛ 

مهدی طائب، فرمانده قرارگاه عمار در صحن امامزاده عبدالحق زیرآب گفت:

حاج قاسم نماینده حضور ما در کل منطقه بود؛ دشمن تصور میکرد وقتی حاج قاسم را به شهادت برساند حضورش را زده
اما نمیدانست فقط جسمش را زده ولی خدا رزقش داد و بعد شهادت قدرت عمل پیدا کرد. 

به گزارش اسپادانا خبر و به نقل از تسنیم، او در واکنش به صحبتهای منتشر شده ظریف، خاطرنشان کرد:

طراحیهای عجیبی برای انتخابات داشتند. مقام معظم رهبری، چندسال پیش فرمودند فتنه اکبر در راه است. فتنه عجیب برای
انتخابات 1400 را تدارک دیدند. تمام این فسیلهای امنیتی، تمام آمریکاییها نشستند و طراحی آتش برای انتخابات 1400

داشتند. حرفی که منتشر شد از عمق دلی بود که بیرون ریخت. او گفت حاج قاسم مانع این بود که تحریم را برداریم. با
حرفهایش همه فتنه بیان شد. بدون اینکه دستگاه امنیتی به میدان بیاید، خود حاج قاسم برملایشان کرد و طراحیها را بهم

ریخت. چیز عجیب و غریبی شد.

فرمانده قرارگاه عمار، هدف شهدا را آمادهسازی بستر ظهور دانست و گفت:

حاج قاسم را آمریکاییها به شهاد رساندند. چرا؟ چون دیدند حاج قاسم در عراق، سوریه و همه جا است. دیدند که دارد به
خانه خدا نزدیک میشود. صلح عربستان و یمن قرار بود اتفاق بیفتد اما آمریکا نگذاشت. آمریکاییها حاج قاسم را زدند. حاج
قاسم، برسنجیها، عمادیها و شهدا، همه یک هدف داریم، اینکه کاری کنیم امام زمان بتواند بیاید. اگر امامزمان بخواهد بیاید

باید کربلا شود؛ نه کربلایی که امام حسین(ع) تنها ماند که شهید شد. قبول داریم که گرانیها باید رفع شود اما بدانید این
گرانیها، فقر و بیکاری، طبیعی نیست. چندین سال برنامهریزی کردند که پیشرفت به سمت ظهور زمینگیر شود اما مردم ما

اگر سنگ هم از آسمان ببارد، هدفشان را خواهند داشت. در مرحله حساسی هستیم. خیلی عجیب است. وزیر امور خارجه
میگوید خواستیم تحریمها را برداریم با میدان سازگاری نداشت. میدان کجاست؟ میدان جایی است که موانع ظهور دارد

برداشته میشود. آقای وزیر امور خارجه، دنیا و امام زمان را حل میکنیم به شرطی که دست از دست کِری دربیاوری. حاج
قاسم دست در دست کِری نگذاشت بلکه در دست امامزمان گذاشت و به جلو رفت.
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